
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 11. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1030
Ministeren bedes kommentere henvendelsen fra Lise Helm Dige jf. UUI alm.
del – bilag 229. I den forbindelse bedes ministeren svare på følgende:
– Finder ministeren det acceptabelt, at personer der søger om visum til Dan-

mark har ringere mulighed for at få deres visumansøgning godkendt, hvis
de søger gennem en norsk ambassade fremfor gennem en dansk ambas-
sade?

– Vil ministeren redegøre for Danmarks aftale med Norge ift. visumansøg-
ninger fra lande, hvor Danmark ikke har en repræsentation, og hvor en
norsk ambassade varetager opgaven?

– Giver henvendelsen anledning til, at ministeren vil arbejde for en forbed-
ring af ansøgningsprocesserne, hvis en borger ansøger om visum gennem
en norsk ambassade?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sofie Carsten Nielsen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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